
Geacht college en raadsleden,

Zoals jullie ongetwijfeld hebben begrepen weegt Defensie momenteel af of om F35

gevechtsvliegtuigen op Groningen Airport Eelde (hierna: GAE) te stationeren.

Inmiddels hebben de provincies Groningen en Drenthe zich hiertegen uitgesproken. Het

college van de gemeente Tynaarlo heeft eveneens zijn zienswijze op dit onderzoek kenbaar

gemaakt.

Tot op heden heb ik geen reactie van het college of van fracties van de raad van de

gemeente Noordenveld kunnen waarnemen. Kunnen jullie de zienswijze hierop publiceren?

Wanneer deze gevechtsvliegtuigen op GAE worden gestationeerd zullen ze ook met grote

regelmaat gebruikmaken van het luchtruim boven de gemeente Noordenveld. Indien dit

onderwerp al binnen het college en/of de raad is besproken dan ontvang ik graag hier

afschriften van.

Bij voorbaat dank.
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